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Zápis z jednání 
Výkonného výboru Svazu závodů do vrchu AČR 

25. března 2015 

Místo konání:  Autoklub ČR, Opletalova 29, Praha 

Přítomni:  Jiří Koubek, Vladimír Starý, Vlastimil Malík 

Hosté:    Jan Mochan, Stanislav Kafka, Miroslav Smolík 

Program: 

1) Úprava Směrnice pro zabezpečení tratí ZAV 
Diskutovány varianty zabezpečení tratí, forma schvalování tratí, požadavky na pořadatele z hlediska 
zabezpečení  tratí  pro  jezdce  i  diváky.  Dle  diskutovaných  poznatků  vytvořen  návrh  upravené 
Směrnice, kterou Jiří Koubek dopracuje (graficky, formu) a rozešle účastníkům ke schválení. 

2) Projednání návrhu reprezentace pro rok 2015 
Předseda Svazu předložil seznam přihlášených jezdců do reprezentačního týmu.  

Jezdec  Šampionát  Loňský výsledek 

Miloš Beneš  FIA ME  5. místo v ME 2014 ‐ kat. II 

Martin Jerman  FIA ME  7. místo v ME 2014 ‐ kat. I 

Otakar Krámský  FIA ME  6. místo v ME 2014 ‐ kat. II 

Jiří Los  FIA ME  3. místo v ME 2014 ‐ kat. I 

Jaromír Malý  FIA ME  2. místo v ME 2014 ‐ kat. I 

Dan Michl  FIA ME  3. místo v ME 2014 ‐ kat. II 

Josef Michl  FIA ME  Mistr Evropy HA 

Karel Stehlík  FIA ME  8. místo ME 2014 ‐ kat. II 

Petr Vítek  FIA ME  7. místo v ME 2014 ‐ kat. II 

Lukáš Vojáček  FIA ME  6. místo v ME 2014 ‐ kat. I 

Václav Janík  FIA Cup  Vítěz FIA Cup 2013 a 2014 

Jiří Svoboda  FIA Cup  4. místo ve FIA Cup 2014 

Petr Trnka  FIA Cup  úspěšný junior 

Složení reprezentačního týmu bylo v navržené podobě schváleno s tím, že Petr Trnka bude mít statut 
reprezentanta  bez  finančního  příspěvku,  nicméně  bude  na  konci  sezony  zařazen  do  rozdělování 
prémií  za  umístění. Dále mu  bude  poskytnuta  finanční  podpora  z Programu  podpory  talentované 
mládeže MŠMT – bude upřesněno po obdržení letošního rozpočtu. 
Po dohodě se Svazem historických automobilů budou převedeny finanční prostředky na reprezentaci 
příslušné Josefu Michlovi na Svaz ZAV – reprezentaci (jezdec se loni umístil v rámci hodnocení HA) 

3) Projednání návrhu rozpočtu Svazu pro rok 2015 
Předseda  Svazu  předložil  návrh  položek  rozpočtu  svazu  pro  rok  2015.  Konkrétní  částky  budou 
odsouhlaseny až po získání informace o celkovém rozpočtu pro letošní sezonu. Členové VV Svazu se 
zamyslí nad dalším možným užitečným využitím přidělených finančních prostředků k podpoře ZAV. 


